
2021年政府管理学院英文硕士项目招生复试通知 

 

按照校研究生院及校留学生办公室相关政策，根据学院招生计划和考生申请材料

初审，2021 年北京大学政府管理学院英文硕士项目复试工作安排如下： 

一、复试规则： 

1、复试形式：网络复试，复试语言为全英文。 

2、复试时间：北京时间 2021 年 4 月 20 日 13 点至 18 点。 

3、复试评分规则：五位专家独立打分，平均分即为复试成绩，复试平均成绩不合

格者（低于 60，满分 100 分）不予录取；成绩合格者择优录取。每位申请人复试时间

不少于 20 分钟。 

二、复试流程：  

1、参加复试的考生须按要求准时与复试小组连线，未按照规定时间与复试小组连

线的考生，将视为自动放弃复试资格；特殊情况须提前说明。 

2、复试开始前，复试专家组长宣布规则及程序。  

3、复试环节主要包括： 

a)  陈述个人情况； 

b)  论述研究计划； 

c)  进行专业、学术相关问题问答； 

三、复试录取： 

将公布于政府管理学院网站，并在申请系统更新。 

附件 1：2021年公共管理（公共政策）英文硕士项目复试名单 

附件 2：2021年国际公共管理硕士项目复试名单 

北京大学政府管理学院 

2021 年 4 月 19 日 



Online Interview Notice for English-taught Programs 2021  

April 19, 2021    School of Government, Peking University 

 

In accordance with relevant policies of the Graduate School and the International Student 

Division of Peking University, the enrollment plan and the preliminary examination of 

candidates' application materials, second round interview（online）of the 2021 English-

taught Master Program for Public Policy & IMPA Program of School of Government will 

be arranged as follows: 

INTERVIEW DETAILS: 

a) Online interview to be conducted in English. 

b) April 20, 2021, 13:00-18:00 (Beijing Time). 

c) Scoring rules: Five experts will score each candidate independently, with the 

average score determining the final result. Those who fail to pass 60 (out of 

100) will not be considered. For applicants who pass 60, the professors will 

choose the excellent ones. The interview will last for at least 20 minutes. 

PROCESS： 

1. Candidates who participate in the interview must be connected with the Panel on 

time as required. Those who fail to connect with the Panel will be deemed to be 

automatically disqualified from the interview. Exceptional circumstances must be 

explained in advance. 

2. Panel head will explain rules and procedures of the interview. 

3. The interview mainly includes: 

a) Self-introduction； 

b) Research Plan presentation; 

c) Q&A; 



ADMISSION: 

Results will be published on official website of the School of Government, Peking 

University. It will also be available on the application portal. 

 

Attachment 1&2: Name list for interview（MPP&IMPA） 


